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פרוטוקול

ירושלים קק״ל משרדי , 19/2 מס׳ חינוך ועדת ישיבת
05/08/2019 תשע״ט, אב ד׳ שני, יום

:חברים
הוועדה יו״ר ־ דרעי שלמה - דירקטוריון יו״ר סגן
צ׳ליק ניסן ־ דירקטוריון יו״ר סגן

 שמאי ;צויבל צבי ;לוי־שוחט אמילי ;כרמי עפרה עו״ד ;טריינין רני ;גולדינג קרול ;אייל נחי ;אברג׳ל אשר
תיבון־לגזיאל דליה רבה קנדל; יורי קינן;

:חסרים
גולדשטיין ברברה ;בלטר מאוריסיו רב ;אהרוני אליהו עו״ד

משתתפים:

 חזי ;דסה חני ;דוד ירמי ;גרבי שלום שר ;בר אהרון ;אשכנזי דודו ;ארביב יצחק ;אלבז סימון ;אוליאל שלומי
 אולי עו״ד ;סגל תורג׳מן קרן עו״ד ;מור תום עו״ד ;כהן־נצר ליאורה ;כהן אילה ;כהן מזל ;זמיר לביא ;הייס

תוריק נטשה ;קונסטנטיני

יום: סדר
12/06/2019 מיום 19/1 מס פרוטוקול אישור .1
חטיבה מנהל דיווח .2
2020 תקציב מסגרת .3
שדה מרכזי .4
בתיקק״ל .5

והחלטות: דיון תמצית
12/06/2019 מיום 19/1 מס פרוטוקול אישור .1

19060201/4 מס׳ החלטה

מאושר 12.6.19 מיום הישיבה פרוטוקול

הצבעה:
 כרמי( עפרה ) 1 בהצבעה- השתתפו לא

אחד פה אושר

חטיבה מנהל דיווח .2
הדיון: עיקרי

 שנמצאים והנושאים הבעיות החטיבה, פעילות אודות סקירה נתן החטיבה, מנהל חרבי, שלום שר מר
:הבאים הנושאים על דיבר היתר ובין וביצוע, בטיפול כרגע

 מצוינות היו והתגובות רבה בהצלחה עבר העולם, מכל מחנכים של כינוס - העולם מכל מחנכים כנס .1
בכנס. ונכחו שהגיעו לדירקטורים תודה הובעה בנוסף נוספים. לכנסים ביקוש תוך
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 מרוצי□ היו המשתתפים שכל היה וניכר גבוהה ברמה מאורגן היה שהאירוע להגיד ביקש צ׳ליק מר
המארגנים. לכל להודות וביקש מהמאורע

 שהגיעו המורים נבחרו כיצד לשאול וביקשה מכובד אירוע שהיה לומר כן גם ביקשה גולדינג גברת
 עובדת החינוך שחטיבת ספר ובתי במורים מדובר כי השיבה חו״ל מחלקת מנהלת דסה נחי גברת לכנס.
 ובנוסף בעולם החטיבה של החינוך שליחי דרך מגיעים אלו מורים וכי השנה במהלך רציף באופן איתם

לכנס. ליציאה עובר בחו״ל, ומיון סינון הליך שישנו אמרה דסה גברת לאוזן. מפה
 למנהל להודות וביקש שקיימים הערכיים הציונים השיאים באחד מדובר לדעתו כי אמר קינן שמאי מר

ולעובדים. החטיבה
 כעת נותר אנוש. משאבי חטיבת אצל ישיבות והתקיימו סיוח רשלרי ומצא ההליך - ארגוני מבנה .2

לאיוש. המכרזים של רשימה תהיה בספטמבר שכבר היא והכוונה העובדים וועד עם ישיבות לערוך
 של ומההצלחה מהעבודה מאוד התרשמו הדירקטורים - בנצרת קק״ל בבית דירקטוריון ישיבת .3

התלמידים. עם ומהמפגש המקום
 בעלי לילדים השדה במרכזי וייחודית ענפה פעילות מתקיימת - מיוחדים צרכים עם לילדים מחנות .4

אשכנזי. דוד שמוביל נושא מיוחדים, צרכים
 המרוכזות שנתיות, החצי במכינות מדובר כי צוין החניכים. של כנס נערך - אופק מכינות כנס .5

ארביב. יצחק מרכז הנושא שאת בפריפריה,
 גם החטיבה. של סמכותה לתחום עברו ואילנות אש״ל בבית המבקרים מרכזי - מבקרים מרכזי .6

המקום. לייעוד באשר חלופות נבחנות וכעת לקק״ל הביטחון ממשרד עבר גוערה
 מחכים וכעת המשפטית הלשכה עם ישיבות ונערכו מאוד התקדם הנושא - בשכונות מעו״ף תכנית .7

בקריטריונים. שעומדות לשכונות התכנית לפרסום רק

2020 תקציב מסגרת .3
הדיון: עיקרי

 את הזכיר הוא בעניין. נוחה לא דעתו אך אחוזים עשרה של לקיצוץ דרישה ישנה כי אמר דרעי מר
 החינוך. בתקציב לקצץ אין כי סבור ולכן ובפריפריה בחינוך ותיעדוף להשקעה הדירקטוריון החלטות

 חדשים אחראיות תחומי גם )ביניהם תקציב וסעיפי נושאים ועניינו נוסף וויכוח היה כי אמר דרעי מר
 הכל ובסך וכר( שוני אילנות, אשל, )בית 2019 לשנת התקציב בבסיס היו לא אך החינוך( לחטיבת שעברו
 מקור לחטיבה ניתן לא שלהם נלווה, בדף הוועדה חברי בפני שמוצג מלש״ח 10.24 של בסכום מדובר

 10.24) הנל הסכום מלוא כי המנכ״ל עם סוכם הוועדה ישיבת לפני כי אמר דרעי מר .2020 לשנת תקציבי
.2020 לשנת החטיבה של התקציב לבסיס יתווסף מלש״ח(

 החטיבה כי הזכיר הוא .2020 לשנת התקציב מסגרת על סקירה נתן החטיבה חשב הייס חזי מר
 מיליון 72 כ־ של סכום על עמד 2019 תקציב בסיס .2019 תקציב מבסיס אחוזים עשרה לקצץ התבקשה

 ש״ח. מיליון 65 כ־ של סכום על יעמוד התקציב שבסיס הוא הקיצוץ של המשמעות תוספות. לפני ש״ח
 היו שלא החטיבה(, של חדשים אחריות תחומי גם )וביניהם סעיפים ישנם כי הייס, מר הסביר בנוסף

 ש״ח מיליון 10כ- היא שלהם והעלות נלווה( בדף כאמור )שמפורטים 2019 בשנת התקציב בבסיס
התקציבים. את פירט הייס מר דרעי. מר שציין כפי הוועדה, לפני ניתן אליהם שפתרון

 מר שבחטיבה. התקציב סעיפי 130 כל על המחלקות מנהלי עם ישיבות התקיימו כי הסביר הייס מר
 בביצוע נעשה מהתקציב 65% כי אמר הייס מר שנעשה. והקיצוץ מחלקה כל של התקציב על עבר הייס
בהעברות. 35%ו- עצמי

 ג׳רבי מר בנושא. החלטה התקבלה או השליחים בנושא דיון התקיים האם לשאול ביקשו חברים מספר
 השליחים של חלוקה נעשתה ושם משאבים גיוס חטיבת עם יחד המנכ״ל אצל פגישה הייתה כי השיב

 היא כי אמרה כרמי הגברת שעברה. שנה של התקציב מבסיס אינו עבורם התקציב כן ועל החטיבות, בין
התקיים. טרם כזה ודיון רב זמן כבר בדירקטוריון בנושא מפורט דיון שיתקיים ביקשה

דיון. כך על שיתקיים מבקש והוא החינוך בוועדת לדון צריך החינוך שליחי שעניין אמר אייל מר
 חינוך אנשי מול אל מקק״ל חינוך שליחי של העדיפות לעניין דיונים היו בעבר כי אמר צ׳ליק מר

 אין כי הזכיר הוא קק״ל. של החינוך בנושאי הדרכה שיעברו לאחר קק״ל בשם שיעבדו מקומיים
העולם. לכל שליחים לשליחת אמצעים

 שראוי נושא זה כי אמר הוא הבאה. בוועדה החינוך שליחי על דיון שייערך בעיה אין כי אמר דרעי מר
 עם שייפגש החטיבה ממנהל ביקש ובנוסף הדיון לקראת מקיפה סקירה יכינו המקצוע אנשי וכי שידון

אמר דרעי מר בנוסף, בשטח. המצב את טוב יותר להבין כדי וכוי( סוכנות )הצ״ע, המקבילים המוסדות
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השליחים. נושא כל על בדירקטוריון מקיף דיון לערוך שיש מסכים הוא כי
 אלטרנטיבות מול אל השליחים של העלויות את היתר בין תכלול שהסקירה ביקשה תיבון דליה הגברת

 מוסדות. עם זה בנושא הפעולה שיתוף סוגיית על לעמוד ביקשה עוד וכוי. התפקיד דרישות את אחרות,
שנעשו. והפעולות התקציב מסגרת הכנת את לסקור המשיך הייס מר

 המשך ויתקיים שלבים כמה יעבור עוד התקציב הכנת הליך כי אמר דרעי מר התקציב, עניין לסיכום
בנושא. דיון

19060202/4 מס' החלטת

 של סך כי בתנאי וזאת ש״ח 65,208,970 של בסך התקציב מסגרת את לאשר ממליצה החינוך וועדת
 היו ולא שנוספו לתחומים היתר ובין לפעולות החטיבה לתקציב במלואם יתווספו מלש״ח 10.24

הוועדה. לחברי שחולק הנלווה בדף שמפורט כפי וזאת ,2019 בשנת התקציב בבסיס

הצבעה:
אחד פה אושר

שדה .4
הדיון: עיקרי

 השדה מרכזי ובתפעול באירוח והבעיות הסוגיות את החזון, את השדה, מרכזי מצב את הציג ג׳רבי מר
 עוברים שהמרכזים השינויים את הסביר ג׳רבי מר ובהווה. האחרונות בשנים התפוסה אחוזי ואת

 עלויות להוזיל החלטה התקבלה כי אמר מרבי מר בנוסף, ושיווק. מדיניות תפיסת תשתיות, מבחינת
 בראש הינם השדה מרכזי לפיה המדיניות לאור וזאת השונות, החינוכיות למסגרות לינה ותעריפי

 וכיצד השונים למרכזים בנוגע הוועדה חברי לשאלות ענה הוא מכן לאחר חינוכיים. מרכזים ובראשונה
עתידם. את רואה הוא
 והדרך השדה מרכזי של בהקשר שנעשתה והמיפוי העבודה על החטיבה מנהל את לשבח ביקש אייל מר

הפוטנציאל. את לממש מנת על שלהם הביצועים את לשפר
 שתבוצע רב־שנתיים שהינם מבוקשים ותקציבים בתכנית מדובר כי צוין שוחט, לוי אמילי הגב׳ לשאלת

עדיפויות. סדרי לפי

 הכי ההשקעה שבעיניו אמר טריינין מר שנעשתה. העבודה על החטיבה למנהל הודה כן גם טריינין מר
 פירות. שמניב בנכס השקעה כל כמו אלו השקעות לראות ויש בחינוך היא לעשות לקק״ל שיש טובה
 מהארץ ומשפחות לנוער כמוקד ולשמש משמעותי, חיזוק לקבל צריך זה נושא שלדעתו הוסיף הוא

הכלכלי. במבחן לעמוד גם חייבים המרכזים כי ציין לבסוף ומחו״ל.

 לכל פניה לעניין השדה מרכזי של מדיניות לעניין החינוך וועדת ההחלטות את להזכיר ביקש דרעי מר
גדולה. קבוצה חשבון על יותר קטנה קבוצה שמקבלים לעיתים אומר הדבר כאשר גם הקהלים
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19060203/4 מס' החלטה

 לחברי שתוצג לתכנית בהתאם השדה מרכזי ופיתוח לבינוי תב״ר תקציב לאשר ממליצה הוועדה
 עבור ותוקצב שאושר מלש״ח 9.9 של בסך הבינוי תקציב את לשחרר וכן מלש״ח 110 של בסך הוועדה

שוני. השדה מרכז

הצבעה:
אחד פה אושר

קק״ל5.
הדיון: עיקרי

 להיבנות עתיד שבה עיר בכל קק״ל בית של לסטטוס קק״ל, לבתי בנוגע סקירה נתן ג׳רבי שלום שר מר
הארצית. הפריסה מבחינת התוכנית חזון ועל קק״ל בית
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